

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 29-04-2025 03:39:42 PM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 29-04-2025 03:39:42 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of RUMM FINANCIAL BROKERAGE was held on 2:00 On 29-04-2025 at ZOOM. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 54.706%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة رم للوساطة المالية بتاريخ 29-04-2025 على 2:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسائل الاتصال المرئي و الإلكتروني ( ZOOM ) وبنسبة حضور 54.706 %.</p>
<p><b>Subject: Decreasing the company's Capital</b></p>	<p><b>الموضوع: تخفيض رأس المال</b></p>
<p>The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 5000000 to 2300000 through:</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 5000000 سهم/دينار إلى 2300000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p><b>The Capital Decrease Method</b></p>	<p><b>طريقة تخفيض رأس المال</b></p>
<p>Amortization of the accumulated losses</p>	<p>إطفاء الخسائر المتراكمة</p>
<p>It is approved of reduction of 1,700,000 shares/dinar from the accumulated losses balance amounting to 1,710,936 dinars, at a rate of 96.8%, while 3.2% of the shares represented at the meeting reserved the decision, so the accumulated losses balance became 10,936 dinars.</p>	<p>تمت الموافقة على تخفيض 1,700,000 سهم/دينار من رصيد الخسائر المتراكمة والبالغة 1,710,936 دينار بنسبة 96.8 مقابل تحفظ على القرار بنسبة 3.2 من الاسهم الممثلة بالاجتماع ليصبح رصيد الخسائر المتراكمة 10,936 دينار .</p>
<p>Decreasing the unsubscribed capital</p>	<p>تخفيض الجزء غير المكتتب به من رأس المال</p>
<p>It was unanimously approved to reduce 1,000,000 shares/dinars from the authorized, unsubscribed and unpaid capital .</p>	<p>تمت الموافقة بالاجماع على تخفيض 1,000,000 سهم /دينار من رأس المال المصرح به و غير المكتتب به و غير المدفوع.</p>
<p><b>Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</b></p>	<p><b>الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</b></p>
<p>The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>